



KEMENTERIAN KESIHATAN MALAYSIA
JABATAN KESIHATAN NEGERI PERAK

KENYATAAN TENDER

Tawaran Tender ini adalah dipelawa kepada Pembekal-pembekal yang berdaftar dengan **KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA** di bawah kod bidang seperti di bawah dan **pendaftarannya masih lagi berkuatkuasa** untuk mengambil bahagian di dalam tender berikut serta **eP enabled**.

TAJUK TENDER / BUTIR-BUTIR TENDER	KOD BIDANG / SYARAT	TARIKH/MASA/TEMPAT TAKLIMAT (KEHADIRAN TAKLIMAT/LAWATAN TAPAK ADALAH DIWAJIBKAN)	TARIKH TENDER DITUTUP	DOKUMEN TENDER
TAJUK TENDER: TENDER PERKHIDMATAN INFRASTRUKTUR ICT DI BLOK MCH & KARDIOLOGI HOSPITAL RAJA PERMAISURI BAINUN IPOH PERAK BAGI TAHUN 2019 BUTIR-BUTIR TENDER: No.Tender: QT18000000029031	210105	Tarikh : 23 Januari 2019 (RABU) Masa : 10.00 pagi Tempat : Unit Teknologi Maklumat Aras 3 kompleks Rawatan Harian, HRPB HANYA PENAMA di Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat, Kementerian Kewangan Malaysia sahaja yang boleh menghadiri lawatan tapak atau sesi taklimat tender. Kontraktor/syarikat tidak boleh mewakilkan pegawai selain daripada penama dalam Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat, Kementerian Kewangan Malaysia.	13 February 2019 (Rabu) pada jam 12.00 tengahari	Dokumen Tender boleh dicapai atau diperolehi di laman sesawang Eperolehan

Pembekal yang berminat untuk menyertai tender ini wajib hadir ke sesi taklimat yang telah ditetapkan serta membawa bersama **Salinan Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat** dengan **Kementerian Kewangan Malaysia (tidak akan dikembalikan)** dan **COP SYARIKAT** semasa pendaftaran diadakan. Hanya PENAMA di dalam Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat sahaja yang boleh menghadiri sesi taklimat tender. Pembekal TIDAK BOLEH mewakilkan pegawai lain selain daripada penama yang dibenarkan dalam sijil. Individu yang menghadiri sesi taklimat tidak dibenarkan mewakili dua atau lebih syarikat. **Kelewatan menghadiri sesi taklimat** juga boleh menyebabkan Pembekal dianggap **GAGAL** menghadiri sesi taklimat.

Tawaran tender yang telah lengkap hendaklah dikunci masuk (key-in) ke dalam aplikasi ePerolehan sebelum atau pada tarikh tutup tender yang ditetapkan. Pembekal adalah diingatkan bahawa setiap transaksi bagi kontrak yang melibatkan beberapa kali pembayaran (multiple payment) melalui sistem ePerolehan akan dikenakan fi perkhidmatan sebanyak 0.4% dengan had maksimum RM4,800.00 bagi pesanan bernilai RM1.2 juta atau lebih.